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Pan

Andzej Golgbieski
Radny

Rady Miasta Wloclawek

Odpowiadajqc na Pana interpelacjg migdzysesyjnq w sprawie budowy certyfikowanego placu

zabaw na terenie obejmujqcym ulice: Planty - Mazowiecka - Kaszubska upzejmie informujq, 2e zadanie

nie zostalo wprowadzone do bud2etu Miasta na rok 2024., wobec czego brak jest Srodkow, kt6re mozna

przeznaczye na pzygotowanie inwestycji. Ponadto dzialka, ktorq Pan wskazal nie jest wlasno5ciq Gminy

Miasto Wloclawek a wlasno6ciqwspolnoty mieszkaniowejoraz Spoldzielni Mieszkaniowej Poludnie,

Wasno6d Gminy Miasto Wloclawek stanowidzialka nr 12715 KM 78 o powiezchni 794 m2.

W petni pzychylam siq do pzytoczonych przez Pana argumentow o istotnej roli jakq pelniq place zabaw

w rozwoju dzieci oraz w budowaniu wigzi spolecznych nie tylko pomigdzy dziecmi ale r6wnie2 pomigdzy

towazyszqcymi im opiekunami, dlatego te2 prowadzona jest analiza potzeb oraz mo2liwo6ci

finansowych Miasta w tym zakresie.

Do wiadomo6ci:
1. Biuro Rady Miasta Wm,

2. Wydzial Organizacyjno Prawny i Kadr w/m (ds. OP1K.0003.194.20241,

3. ala.


